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Výročná správa za rok 2023 

o činnosti Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach 
 

 

Rada školy pri ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach (RŠ) pracovala v uplynulom období v zložení:  

 

Pedagogickí zamestnanci:  PaedDr. Amália Šlapková  

Mgr. Jana Desiatniková    

Nepedagogickí zamestnanci:  Ing. Martina Košťálová  

Rodičia:    Ing. Rastislav Bero 

    Mgr. Zuzana Dopirák   

Zuzana Hanispalová   

JUDr. Daniela Lamačková, PhD. – predsedníčka RŠ 

Zástupcovia zriaďovateľa do : MUDr. Igor Jutka, MPH. 

Ing. Ján Varga   (do 18.9.2023) 

Mgr. Peter Berinšter  (do 18.9.2023) 

Bc. Gabriela Vološinyová (do 18.9.2023) 

Mgr. Marcel Vrchota  ( od 19.9.2023) 

Ing. Tibor Bačinský  ( od 19.9.2023) 

JUDr. Filip Gaál   ( od 19.9.2023) 

 

 

V uplynulom období sa rada školy venovala úlohám vyplývajúcim rade školy z relevantných právnych 

predpisov a Štatútu rady školy.  

V roku 2023 došlo k zmene členov rady školy zo strany zriaďovateľa a od 19.9.2023 boli na základe 

uznesenia  XI. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Košiciach zo dňa 13. septembra 2023 číslo: 293, prílohy č. 

2 novodelegovaní členovia: Mgr. Marcel Vrchota, Ing. Tibor Bačinský a JUDr. Filip Gaál.  

 

 

V uplynulom období sa prvé zasadnutie rady školy konalo dňa 03.05.2023 s programom: 

 

1. Oboznámenie členov rady školy s Výročnou správou Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 za rok 2022 

(predložila predsedníčka rady školy) 

2. Informácia o čerpaní rozpočtu školy za rok 2022 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

3. Návrh rozpočtu na rok 2023 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

4. Informácia o výchovno – vzdelávacích výsledkoch školy za 1. polrok školského roka 2022/23 

(predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

5. Projekty a aktivity školy  (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

6. Aktuálne problémy školy (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

7. Prijatie uznesení k bodom zasadnutia 

8. Rôzne 

9. Plán zasadnutí rady školy 

10. Záver 

 

Ad 1.) 

Predsedníčka rady školy oboznámila prítomných členov a členky s Výročnou správou Rady školy pri ZŠ 

Kežmarská 30 za rok 2022 a informovala ich o jej zverejnení na stránke školy ZŠ Kežmarská 30 v Košiciach.  
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Ad 2.,3.,4.) 

Rada školy sa oboznámila s informáciami, ktoré jej boli v zmysle § 7 ods. 5 zákona č. 596/2003 Z. z. štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve predložené riaditeľkou školy v zmysle jednotlivých bodov programu.  

Rada školy sa oboznámila s čerpaním rozpočtu za rok 2022, ako aj s návrhom rozpočtu na rok 2023. V tejto 

súvislosti pani riaditeľka PaedDr. J. Poprocká upozornila aj na problémy súvisiace so zvýšenými cenami energií 

a potrebou kompenzácie vniknutých zvýšených nákladov. 

Rada školy sa taktiež oboznámila s výchovno – vzdelávacími výsledkami za 1. polrok školského roka 2022/2023. 

Jednotlivé informácie predložené riaditeľkou školy sú konkretizované v prílohe zápisnice k predmetnému 

zasadnutiu RŠ. Všetky predložené dokumenty vzali na vedomie všetci prítomní členovia a členky rady školy bez 

výhrad a následne prijali uznesenie.  

 

Ad 5.) 

Riaditeľka školy oboznámila prítomných členov a členky rady školy s projektami a aktivitami školy. Informovala 

o realizovaných olympiádach, súťažiach a úspechoch žiakov a žiačok školy na nich. Taktiež informovala o 

zbierkach, do ktorých sa škola zapojila, realizovaných a prebiehajúcich projektoch, kurzoch  a aktivitách ŠKD.    

  

Ad 6.) 

Riaditeľka školy upozornila na niekoľko aktuálnych problémov školy. V prvom rade ide už o vyššie spomínané 

zvyšujúce sa ceny energií a nákladov s tým spojených, čo sa odráža aj v zabezpečovaní iných materiálnych a 

nemateriálnych potrieb školy. Ďalším problémom je nezrekonštruovaný odpadový systém školy, ktorý nebol 

riešený pri celkovej rekonštrukcii školy a v súčasnosti je v zlom stave. V poradí tretím uvedeným problémom sú 

nezrekonštruované garáže v areáli školy, ktoré sú využívané najmä ako sklad materiálu pre školníka, avšak 

nevyhovujúca a zatekajúca strecha neumožňuje tieto priestory naplno využívať.  

Z hľadiska vyučovacieho procesu, p. riaditeľka PaedDr. Jana Poprocká upozornila na nedostatočný počet 

asistentov učiteľa. Ako uviedla, škola by potrebovala 11 asistentov učiteľa, avšak v súčasnosti disponuje počtom 

2,5 asistenta.      

 

Ad 8.) 

V časti programu „Rôzne“ členka rady školy p. Mgr. Z. Dopirák otvorila diskusiu o súčasnom nastavení 

koncepcie interaktívnych tried. V tejto téme prebiehala podnetná diskusia, avšak prítomní členovia a členky rady 

školy sa zhodli, že táto téma si bude vyžadovať ďalšiu komunikáciu a diskusiu so všetkými zainteresovanými 

skupinami, či už z pohľadu pomenovania týchto tried, systému prijímacích skúšok, prínosov, výhod príp. nevýhod 

daného nastavenia. 

 

 

Ďalšie zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 27.06.2023 s nasledovným programom: 

 

1. Informácia o zápise žiakov do 1. ročníka (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

2. Informácia o výsledkoch testovania žiakov 9. ročníka - Testovanie 9 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. 

Jana Poprocká)  

3. Informácia o úspešnosti a počte prijatých žiakov do interaktívnej triedy (predložila riaditeľka ZŠ 

PaedDr. Jana Poprocká) 

4. Informácia o počte prijatých žiakov na osemročné gymnázia (po 5. ročníku ZŠ) a počte prijatých žiakov 

na gymnázia z 8. resp. 9.ročníka ZŠ, celková úspešnosť – počet uchádzajúcich sa a počet prijatých 

žiakov (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

5. Prerokovanie Školského poriadku (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

6. Prijatie uznesení k bodom zasadnutia  

7. Rôzne  
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8. Plán zasadnutí rady školy 

9. Záver 

 

Ad 1.) 

Riaditeľka školy, PaedDr. Jana Poprocká oboznámila radu školy s informáciami, ktoré sa týkali zápisu žiakov 

do 1. ročníka. Ako informovala, na zápise v dňoch 14. - 15. apríla 2023 bolo zapísaných 71 žiakov. Odklad 

oznámilo 12 žiakov. V školskom roku 2023/2024 nastúpilo 59 žiakov v troch triedach. Každá trieda má svoje 

oddelenie ŠKD. 

 

Ad. 2). 

Rada školy sa oboznámila s výsledkami testovania žiakov 9. ročníka - Testovanie 9. Ako pani riaditeľka 

informovala, priemerná úspešnosť žiakov v matematike v SR: 55,1 %, ZŠ Kežmarská 30: 56,2 % . 

Priemerná úspešnosť v slovenskom jazyku v SR: 58,7 %, ZŠ Kežmarská 30: 57,6 %  

Najúspešnejší žiaci v matematike a slovenskom jazyku: Filip Popelka (96,7% SJL aj MAT), Liliana Lacová, 

Patrícia Salokyová (96,7% MAT, 93,3 % SJL),  Filip Ceľuch (90 % MAT, 96,7 % SJL) 

Najúspešnejší žiaci v matematike nad 90%: Lucia Kubíková, Peter Gdovín, Alexandra Vasilová 

Najúspešnejší žiaci v slovenskom jazyku nad 90%: Melisa Szilágyiová. 

 

Ad. 3.) 

Rada školy sa oboznámila  s informáciou o úspešnosti a počte prijatých žiakov do interaktívnej triedy.  

Ako p. riaditeľka uviedla, všetci žiaci 4. ročníka písali v rámci riaditeľského testovania testy z matematiky, 

slovenského jazyka a anglického jazyka. Žiaci, ktorí sa hlásili do interaktívnej triedy naviac písali test z 

talentovej matematiky. Do interaktívnej triedy bolo prijatých 25 žiakov z celkového počtu 39 uchádzačov. 

 

Ad. 4.) 

Rada školy sa oboznámila s informáciou o počte prijatých žiakov na osemročné gymnázia (po 5. ročníku ZŠ) a 

počte prijatých žiakov na gymnázia z 8. resp. 9.ročníka ZŠ a tiež s celkovou úspešnosťou, t.j počtom 

uchádzajúcich sa a s počtom prijatých žiakov.   

Na osemročné gymnáziá z 5. ročníka bola prijatá 1 žiačka. Na bilingválne gymnáziá z 8. ročníka bolo prijatých 

6 žiakov. Na gymnáziá z 9. ročníka bolo 18 prijatých žiakov.  

Všetci žiaci boli prijatí na stredné školy. 

Všetky predložené informácie k bodom 1. – 4. vzali na vedomie všetci prítomní členovia a členky rady školy bez 

výhrad.  

 

Ad 5.) 

Rada školy prerokovala zmeny a doplnenia v Školskom poriadku v zmysle § 153 zákona č. 245/2008 Z. z. o 

výchove a vzdelávaní (školský zákon) a o zmene a doplnení niektorých zákonov.  

Všetci prítomní členovia a členky rady školy  vzali na vedomie doplnenia k Školskému poriadku. 

 

 

Ďalšie zasadnutie rady školy sa uskutočnilo dňa 11.10.2023 s nasledovným programom: 

 

1. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Kežmarská 30 za šk. r. 2022/2023  (predložila riaditeľka 

ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

2. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu pre školský rok 2023/2024 (predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

3. Informácia o Školskom vzdelávacom programe a výchovnom programe  (predložila riaditeľka ZŠ 

PaedDr. Jana Poprocká) 

4. Koncepčný zámer rozvoja školy  (Predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Jana Poprocká) 

5. Projekty a aktivity školy  
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6. Aktuálne problémy školy  

7. Prijatie uznesení k bodom zasadnutia 

8. Rôzne 

9. Plán zasadnutí rady školy 

 
Ad 1.) 

Rada školy sa vyjadrila k dokumentu, ktoré jej bol v zmysle § 5 ods. 7 písm. f) zákona č. 596/2003 Z. z. štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve predložený riaditeľkou školy na vyjadrenie.  

 

Rada školy prerokovala Správu o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023 (ďalej tiež 

„Správa“). Pani riaditeľka členov a členky RŠ oboznámila so zmenou, v rámci ktorej sú v zmysle zmeny 

legislatívy súčasťou Správy aj prijaté uznesenia rady školy.  

Rada školy uznesením prijala Stanovisko, ktorým odporúča zriaďovateľovi Mestu Košice schváliť predloženú 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ Kežmarská 30 za šk. rok 2022/23. Za prijatie uznesenia hlasovali 

všetci prítomní členovia a členky rady školy . 

Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti za školský rok 2022/2023 tvorí prílohu zápisnice z predmetného 

zasadnutia RŠ. 

 

Ad 2.,3.) 

Rada školy sa vyjadrila k ďalším dokumentom, ktoré jej boli v zmysle § 5 ods. 7 zákona č. 596/2003 Z. z. štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve predložené riaditeľkou školy na vyjadrenie.  

 

Pani riaditeľka PaedDr. Jana Poprocká informovala prítomných členov a členky RŠ o pedagogicko – 

organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno – vzdelávacieho procesu pre školský rok 

2023/2024.  

Vyzdvihla zmeny v rámci školského podporného tímu, ktorý spočíva v čiastočnom (hoci nie 

dostatočnom) navýšení členov tohto podporného tímu.  

Rada školy vzala na vedomie informáciu o pedagogicko – organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno – vzdelávacieho procesu pre školský rok 2023/2024. 

Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu pre školský rok 2023/2024 tvorí prílohu zápisnice z predmetného zasadnutia RŠ. 

 

Rada školy vzala na vedomie doplnenia a zmeny Školského vzdelávacieho a výchovného programu, ktorého celé 

znenie je dostupné na stránke školy. 

V rámci doplnení Školského vzdelávacieho a výchovného programu pani riaditeľka poukázala na vytvorenie 

nového povinného predmetu v 1.-6. ročníku Životné zručnosti. Pani riaditeľka taktiež informovala o celkovom 

prepracovaní Výchovného programu. Ku všetkým dokumentom prebiehala konštruktívna diskusia a vzali ich na 

vedomie všetci prítomní členovia a členky rady školy bez výhrad.   

 

Ad 4.) 

Pani riaditeľka PaedDr. Poprocká členom a členkám rady školy predstavila Koncepčný zámer rozvoja školy.  

Poukázala na realizované a tiež plánované projekty školy, ako aj aktivity, ktoré sú taktiež súčasťou Školského 

vzdelávacieho a výchovného programu.  

Ku Koncepčnému zámeru rozvoja školy prebiehala diskusia a zároveň členovia a členky rady školy požiadali p. 

riaditeľku, aby na ďalšie plánované zasadnutie rady školy predložila vyhodnotenie predchádzajúceho 

Koncepčného zámeru rozvoja školy. Koncepčný zámer rozvoja školy tvorí prílohu zápisnice z predmetného 

zasadnutia RŠ. Predložený Koncepčný zámer rozvoja školy vzali na vedomie všetci prítomní členovia a členky 

rady školy bez výhrad.  

 

Ad 5.) 

Riaditeľka školy oboznámila prítomných členov a členky rady školy s projektami a aktivitami školy. Tento bod 

programu bol vzhľadom na prekryv problematiky spojený s bodom 4.) a následne s bodom 6.) programu.    
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Ad 6.) 

Riaditeľka školy odprezentovala členom a členkám rady školy aktuálne problémy školy, ktoré rozdelila do 

piatich oblastí:  

1. Potreba navýšenia členov podporného tímu školy o dvoch asistentov učiteľa a navýšenie úväzku 

školského špeciálneho pedagóga. 

2. Nadviazanie športovej spolupráce s tenisovým centrom, ktoré sa nachádza v blízkosti školy. 

3. Možnosti a riziká podávania projektov EÚ na modernizáciu škôl a školských zariadení. 

4. Havarijný stav odpadového potrubia 

5. Havarijný stav na potrubí ústredného kúrenia. 

V tomto bode sa rozprúdila intenzívna diskusia. Nakoľko ide v niektorých prípadoch až o existenčné problémy, 

najmä pokiaľ ide o okruh problémov 4. a 5., prítomní členovia a členky prijali uznesenie, ktorým zobrali na 

vedomie predložené aktuálne problémy školy. Podrobný popis aktuálnych problémov školy tvorí prílohu 

zápisnice z predmetného zasadnutia RŠ.  

 

 

Ad 8.)  

V bode Rôzne sa členovia a členky RŠ venovali niekoľkým podnetom a problémom.  

Zástupkyňa pedagógov p. Mgr. Desiatniková poukázala na problematické umiestnenie kontajnerov na odpad 

pred vstupom do areálu školy, čo pravidelne spôsobuje neporiadok a zápach komunálneho odpadu. Zástupca 

zriaďovateľa Ing. Bačinský členov a členky rady školy uistil, že ide o dočasnú záležitosť, kým sa dobuduje 

Národné tenisové centrum na Popradskej ulici.    

Zástupkyňa rodičov p.  Mgr. Dopirák predložila rade školy podnet rodičov zo zasadnutia Rodičovskej rady z 

27.9.2023, ktorý sa týkal možností riešenia čakania žiakov na obedy vo vnútorných priestoroch školy, s čím 

súvisí aj zabezpečenie dozorov vo vnútorných priestoroch školy. Riaditeľka školy vysvetlila doposiaľ realizované 

opatrenia a možnosti a prisľúbila, že sa škola pokúsi hľadať ďalšie pre všetky strany vyhovujúce riešenia. 

Ďalším podnetom predloženým p. Mgr. Dopirák bola otázka tolerancie používanie písma Comenia Script  na 

druhom stupni ZŠ v jednotlivých predmetoch, pri písaní v zošitoch a čítaní poznámok z tabule. 

Predmetom ďalšej diskusie bolo parkovanie rodičov v priestoroch areálu školy, ktoré je nevyhnutné na 

vyzdvihnutie detí zo školy. Rada školy vyjadrila potrebu rešpektovania usmernení zo strany školy rodičmi v tejto 

oblasti.  

 

Celkovo je možné skonštatovať, že v uplynulom roku na zasadnutiach Rady školy pri ZŠ Kežmarská 30 

prebiehala otvorená a konštruktívna diskusia, spolupráca medzi členmi a členkami rady školy, otvorený dialóg 

a konštruktívny prístup všetkých členov a členiek rady školy.  

 

V Košiciach, 6. februára 2023 

JUDr. Daniela Lamačková, PhD. 

      predsedníčka rady školy 


